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Zápis z 14. zasedání Zastupitelstva obce Třemešná, 

které se konalo dne 25. 01. 2024 v galerii kulturního domu, Třemešná 14. 

 

Přítomní: Z. Pecháček, F. Pašas, T. Salvet, R. Kocián, R. Zahradník, L. Králová, P. Baron, P. Šperl a K. Šamajová 

Omluveni:  

 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelstva. 

 

starosta – dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje audiozáznam, který je 

nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e) 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá 

pouze prostor pro zastupitele a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách 

obce. Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní své právo 

ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 

 

Pořízený audiozáznam slouží k přepisu zápisu zasedání zastupitelstva a po jeho vyhotovení bude vymazán. 

 

starosta určil zapisovatelem Ing. Tomáše Salveta 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

starosta – navrhl ověřovateli zápisu Rudolfa Zahradníka a Mgr. Kateřinu Šamajovou. Dále podal návrh na složení 

návrhové komise: předseda – Pavel Baron a členové: Ing. Rostislav Kocián a Pavel Šperl. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ověřovatele zápisu Rudolfa Zahradníka a Mgr. Kateřinu Šamajovou. 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda: Pavel Baron a členové: 

Ing. Rostislav Kocián a Pavel Šperl. 

Výsledek hlasování: Pro: 9,Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 177/14/2024 bylo schváleno 

 

Zápis z předchozího zasedání ZO byl před zveřejněním nebyl připomínkován a doplněn. 

 

 

3. Schválení programu 

starosta – seznámil zastupitele se zveřejněnými body programu 14. zasedání zastupitelstva. 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. DSO Mikroregion Krnovsko – schválený rozpočet na rok 2024, schválený střednědobý výhled na roky 

2025 – 2026 

5. DSO Mikroregion – Sdružení obcí Osoblažsko – schválený rozpočet na rok 2024, schválený 

střednědobý výhled na roky 2025 – 2029 

6. Projekt „Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany“ 

7. Informace starosty  

8. Diskuse 

9. Závěr 
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starosta – navrhl vložit bod: Nákup, prodej, pronájem pozemků (vložit jako bod č.4) a dále vyzval zastupitele 

k doplnění programu. Další návrhy na doplnění programu nebyly podány a nechal hlasovat o programu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje program 14. zasedání zastupitelstva obce s těmito body: 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Nákup, prodej a pronájem 

5. DSO Mikroregion Krnovsko – schválený rozpočet na rok 2024, schválený střednědobý výhled na roky 

2025 – 2026 

6. DSO Mikroregion – Sdružení obcí Osoblažsko – schválený rozpočet na rok 2024, schválený 

střednědobý výhled na roky 2025 – 2029 

7. Projekt „Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany“ 

8. Informace starosty  

9. Diskuse 

10. Závěr 

Výsledek hlasování: Pro: 9,Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 178/14/2024 bylo schváleno 

 

 

4. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

starosta – na obec dne 24. 01. 2024 podala Kristina Třicátná žádost o pronájem prostor bývalé pošty. Záměrem 

je provozování pošty Partner. Na tuto činnost má s Českou poštou uzavřenu smlouvu od 01. 04. 2024. Na 12. 

zasedání ZO, které se konalo dne 30. 11. 2023, jsme se domluvili, že v zájmu zachování poštovních služeb v obci 

bude provozovatelka Pošty Partner p. Třicátná, platit nájem za pronajaté prostory 10.000 Kč/rok včetně DPH. 

Dnes musíme schválit záměr pronájmu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná zveřejňuje ve smyslu §39 odstavec 1 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní 

zřízení), v platném znění záměr obce pronajmout v budově č. 304, která je součástí pozemku par.č. st. 401 v k.ú. 

Třemešná vše zapsáno v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním úřadem pro Moravskoslezský kraj, 

Katastrálním pracovištěm Krnov, na listu vlastnictví č. 287 nebytové prostory v 1. nadzemním podlaží budovy 

č.p. 304 o celkové výměře 50,99 m2 sestávající se z místností č. 102, 103, 104, 106 za účelem provozování Pošty 

PARTNER za dohodnuté nájemné 7.900 Kč + 21 % DPH za rok + náklady na energie. Nájemce je dále oprávněn 

společně s předmětem nájmu užívat bezúplatně společné prostory budovy, a to přístupové schodiště a spojovací 

chodbu k předmětu nájmu. Záměr je zveřejňován jako adresný pro žadatelku Kristinu Třicátnou, IČO 01140698, 

se sídlem Petrovická 2029/25, 794 01 Krnov. 

Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 179/14/2024 bylo schváleno 

 

 

5. DSO Mikroregion Krnovsko – schválený rozpočet na rok 2024, schválený střednědobý výhled 

na roky 2025 – 2026 

starosta – schválený rozpočet DSO Mikroregionu Krnovsko byl zveřejněn na úředních deskách DSO a na úřední 

desce obce, rovněž byla zveřejněna schválená aktualizace střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025 až 2026 

u DSO Mikroregionu Krnovsko 

 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere schválený rozpočet na rok 2024, schválený střednědobý výhled na roky 2025 

– 2026 DSO Mikroregion Krnovsko na vědomí. 
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6. DSO Mikroregion – Sdružení obcí Osoblažsko – schválený rozpočet na rok 2024, schválený 

střednědobý výhled na roky 2025 – 2029 

starosta – schválený rozpočet DSO Mikroregionu – Sdružení obcí Osoblažska byl zveřejněn na úředních deskách 

DSO a na úřední desce obce, rovněž byla zveřejněna schválená aktualizace střednědobého výhledu rozpočtu 

na roky 2025-2029 SO Mikroregionu – Sdružení obcí Osoblažska. 

 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere schválený rozpočet na rok 2024, schválený střednědobý výhled na roky 2025 

– 2029 DSO Mikroregion – Sdružení obcí Osoblažsko na vědomí. 

 

 

7. Projekt „Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany“ 

starosta – dne 10. 01. 2024 byla rozeslaná písemná výzva k předložení nabídky malého rozsahu pěti firmám: 

1) Jaromíra Friesová, Třemešná 

2) Renesa stavební s.r.o., Opava 

3) René Darmovzal, Vrbno pod Pradědem 

4) ZEDENBERGER, stavební s.r.o. Město Albrechtice 

5) VAPES s.r.o., Horní Suchá 

 

Kocián – mám dotaz, proč nebyl osloven Taylor? 

starosta – Taylora jsme teď vynechali, neoslovovali a udělali jsme to z důvodu, že věc továrního areálu prověřuje 

kriminální policie, takže neoslovovali jsme v tomto případě. Oslovili jsme 5 firem, podmínkou bylo oslovit, 

minimálně 3 firmy. 

Kocián – já nevidím problém v tom, jestli je něco ve vyšetřování policie, aby bylo osloveno, ale rozhodlo se to 

takhle. Jenom jsem chtěl vědět, jestli byla ze strany obce dána výzva. 

starosta – ne, nemáme proti němu nic, ale bohužel oslovili jsme 5 tady těchto firem. Byly podány nabídky. Firma 

z Vrbna pan Darmovzal odepsal, že se nemůže zúčastnit z kapacitních důvodů a rovněž paní Friesová se 

nezúčastnila. Takže protokol o otvírání a vyhodnocení nabídek. 23. 01. 2024 v 16 hodin na obecním úřadě členové 

komise vyhodnotili nabídky. Vítěznou firmou je firma Zedenberger, stavební s.r.o., Město Albrechtice. Zítra se 

půjdeme podívat do objektu a v pondělí firma naběhne a začne pracovat tak, abychom stihli dokončení termínu 

včas. My tam máme podmínku do 17. 06. 2024. To musí být všechno hotové. S touto smlouvou o dílo souhlasíte? 

Pokud ano, dám hlasovat.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje smlouvu o dílo v rámci projektu “Revitalizace půdního prostoru 

na nouzové bydlení civilní obrany“ se společností ZEDENBERGER stavební společnost s.r.o., IČO 04492501, 

se sídlem Hašlerova 351/3, 79395 Město Albrechtice s cenou celkem 4.196.201,35 Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 2 (Baron P., Kocián R.) 

Usnesení č. 180/14/2024 bylo schváleno 

 

starosta – chtěl bych požádat Moravskoslezský kraj, ať se nedostaneme do nějakých problémů, o prodloužení 

termínu realizace tohoto projektu o 1 rok. Souhlasíte s tím?  

Kocián – já myslím, že termín je dostatečný, ono se to dá bez problémů zvládnout za tu dobu. Navíc, pokud by 

se mělo žádat prodloužení, tam stačí jenom půl roku. 

starosta – dobře můžeme to dát do půl roku, ale budeme se trošku jistit.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje podání žádosti u MSK o prodloužení termínu realizace projektu 

"Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany" číslo smlouvy 03089/2022/RRC, program 

"Podpora znevýhodněných oblastí Moravskoslezského kraje 2022" do 30. 06. 2025 a pověřuje starostu podáním 

žádosti a podpisem dodatku smlouvy s MSK. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 1 (Kocián R.), Zdržel se: 1 (Zahradník R.) 

Usnesení č. 181/14/2024 bylo schváleno 
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8. Informace starosty  

starosta – přejdeme k bodu číslo 8 a to jsou informace starosty. Do informací starosty jsem zařadil zprávu 

kontrolního výboru a zprávou finančního výboru. 

Šamajová – Kontrolní výbor zkontroloval 21 usnesení zastupitelstva, z nichž 18 bylo dodrženo a 3 ještě probíhají. 

Je tam pumptrack, potom nějaké prodeje pozemků, kde se dokončují smlouvy, a ještě jsou tam ty tácy a polévkové 

mísy, které přišly rozbité, tak to ještě probíhá.  

Šperl – Finanční výbor provedl kontrolu pokladny na obci, dne 31. 10. 2023 stav pokladny k tomuto dni činil 

32.096 Kč, tudíž nebyl překročen limit 80.000 Kč. Co se týče kontroly spolků, tak bude hotovo a na příštím 

zastupitelstvu bude výsledek. 

starosta – děkuji, zastupitelé berou zprávy na vědomí. 

 

starosta – od posledního zastupitelství nebylo přijato žádné rozpočtové opatření. 

 

starosta – Zdeněk Večeřa ukončil provoz prodejny a zaslal žádost o ukončení nájmu k 31. 12. 2023. Já si myslím, 

že v současné době nikdo nechce provozovat, nebo nevím o tom, že by chtěl provozovat nějaký obchůdek nebo 

něco. Chtěl bych tento prostor v současné době využít pro hasiče. Dlouho mluvíme nebo bavíme se o tom, že 

spravíme tu kulturní místnost. Potřebujeme vystěhovat ty věci hasičů, takže bych teď navrhoval, aby se to umístilo 

do těch prostor. Souhlasíte s tím? 

Šamajová – ano. 

starosta – dobře, v současné době to nebudeme nabízet k pronájmu. 

 

starosta – měli jsme únik pitné vody. Dne 16. 01. 2024 byla průměrná denní spotřeba pitné vody vyšší o 40 m3, 

dne 17. 01. 2024 byla vyšší o 50 m3. Podařilo se to najít, je to u jednoho z chatařů, šlo to přes jeho vodoměr.  

 

starosta – k 31. 12. 2023 se vzdal funkce velitele JPO Třemešná Tomáš Peter, novým velitelem byl po vyjádření 

HZS MSK k způsobilosti vykonávat tuto funkci jmenován Tomáš Kleistner. Další dva možní kandidáti – Jiří 

Chlebek a Alois Chlebek nabídku odmítli. 

 

starosta – došlo k novele zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ke kterému dochází na základě novely 

zákona č. 418/2023 Sb. MV informuje o poměrně velké množství změn, týkající se obcí. Zákon číst nebudeme, 

mojí povinností je vás s tím seznámit. Nutno zastupitele upozornil mimo jiné na to, že došlo ke změně 

při odměňování zastupitelů. Týká se to § 72 zákona o obcích, který upravuje nový způsob odměňování 

zastupitelů, doporučuji si načíst. Dosavadní princip nahradil systém koeficientu. Tabulku koeficientů a výši 

základny pro výpočet odměn vydanou ministrem vnitra dne 07. 12. 2023, kterou naleznete v příloze emailu. 

Od 01. 01. 2024 jsou platné odměny tak, jak uvádí tyto tabulky. 

 

starosta – ještě se chci domluvit, ohledně požáru přístřešku, při němž hořelo hasičské vozidlo. Toto hasičské 

vozidlo nemá smysl spravovat. Pořizovací cena byla 80.000 Kč. Nechal, nechali jsme udělat takový odborný 

odhad, takže oprava toho auta by vyšla zhruba na 100.000 Kč, takže nemá cenu do starého auta dávat peníze. 

Takže nabízí se ta možnost, kterou jsme chtěli už udělat, prodat vozidlo. K tomu bych ještě prodal další věci 

nepotřebné, takže bychom se měli domluvit, jakým stylem bychom to prodali? Je to ten kotel s dávkovačem 

a mimo jiné třeba staré židle z kulturního domu, které se daly do požární zbrojnice. Některé ale musí jít pryč. 

Takže navrhuji, že tady tento nepotřebný materiál bychom prodali. 

Kocián – mělo by se přijmout usnesení. 

starosta – dobře domluvíme se s tím, že na židle asi nějaké ceny dělat nebudeme, protože tam si myslím, jestli se 

dá 50 Kč za židli, tak to se tady musíme domluvit. Usnesení o prodeji nepotřebného majetku už bylo přijato 

jednou, ale můžeme ho přijmout znovu. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná ukládá starostovi, aby zpracoval seznam nepotřebného hmotného majetku obce 

pro následný prodej do následujícího zasedání zastupitelstva. 

Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 182/14/2024 bylo schváleno 

 

starosta – k dotacím spolkům. Finanční výbor kontrolu přednese na příštím zasedání zastupitelstva obce. Chtěl 

jsem jenom říct, že v současné době už máme žádost o dotaci tělovýchovné jednoty.TJ Třemešná požaduje dotaci 

na rok 2024 částku ve výši 158.000 Kč. 58.000 Kč požadují na nájem tělocvičny. Nájem tělocvičny je 

300 Kč/hod. Je možno slevit v případě vedení kroužku. 2 hodiny týdně by byly zdarma.  

Kocián – buď budete mít kroužek nebo to bude pro seniory.  

starosta – dobře, tohle je návrh školy. 

Baron – jestli můžu za pingpongáře? Za prvé si myslím, že 58.000 Kč není nic pro obec. Pingpongáři souhlasí 

s vedení kroužku. 

Šperl – byla by to úspora 29.000 Kč, to je hodně. 

Baron – děti bychom si vzali o hodinu dřív. 

Pašas – jde spíše o to, aby to bylo v těch hodinách, kdy tam chodíte vy. Máte 3 pingpongové stoly a kdyby 

u jednoho stolu třeba hrály děti kolotoč. Chvilku bys tam byl ty nebo Rosťa nebo, kdo tam chodí. Tak už bych to 

bral jako kroužek. Tím pádem by se ušetřila půlka toho času a myslím si, že jednou týdně byste byli úplně sami, 

že by vám ty 4 děti 4 asi úplně nezavazely. 

Králová – já nevím teda. 

Kocián – ano, bavíme se zpátky o tom, když se nahlásí větší počet dětí, tak máte všecky 3 stoly obsazené. Ještě 

vám budou děti sedět, musíte se o ně starat. Takže opravdu to, co já jsem tady řekl, tak platí. Pokud má přijít 

v jednání nějakým způsobem, že jsou schopni nám vyjít vstříc, tak pak je to jenom otázka toho, že ten kroužek 

nemůže být v pondělí a ve čtvrtek, kdy tam chodí pingpongáři, protože v pondělí a čtvrtky mají tělocviky předtím 

pingpongem. A to nejde, to znamená, buď by musel být kroužek úterý nebo středa a jsme zpátky u toho kolotoče, 

to znamená fajn, pokud nám odpustíte my, akorát navýšíme hodiny, přičemž ty 2 hodiny, které tam budou navíc 

v tom týdnu. 

starosta – nešlo tady o navýšení hodin. Šlo tady o dohodu se školou. Škola taky musí vykazovat nějakou činnost 

tady v tomto a nejde ustupovat. 

Baron – teď se vrátím i k cenám. Já si myslím, že jsme jako domácí, tak nevím, kde najednou přišli tady na to 

a ty spolky by se měli podporovat, i když to jsou důchodci, tak tam chodí už 13 roků, chodili tam kdysi holky, 

co tady cvičily a všechno se to utáhlo. Ptal jsem se v Krnově, berou 150 Kč na hodinu. 

Šperl – to byl můj názor, aby část toho nájemného nebo půlka nájemného byla místním spolku odpuštěna. Ale pan 

ředitel na tohle nekývl, je to na jednání s ředitelem.  

Salvet – k ceně, já si myslím, že pan ředitel ví, co dělá a bohužel nemůže ustoupit, protože je to hospodářská 

činnost školy. A my chceme po škole vykazovat hospodářskou činnost. Ne, jak to bylo v minulosti, že tam 

za hospodářskou činnost bylo 1.000 Kč za rok a přitom se tam chodilo hrát. Nemůžeme to míchat dohromady. 

Škola musí vykazovat svoji hospodářskou činnost. TJ dostává peníze i nějaké dotace. A TJ si musí najít i jiné 

zdroje financování. 

starosta – já jsem vám řekl návrh tady pana ředitele školy. Další věc je to, že bude konec ledna do tělocvičny 

chodíte a smlouva není do dneška podepsaná. 

Salvet – 1o ještě k těm pingpongářům. Já vím, že teď se to nějakým způsobem rozběhlo. Je nějaká diskuze. Může 

se hledat sponzor, můžou se hledat jiné prostory, hledají se řešení.  

Kocián – tak jsem říkal, že nemáme problém ze strany TJ s tím, abychom platili 200 Kč na hodinu v létě a 250 

Kč na hodinu v zimě, ale částka 300 Kč platit opravdu odmítáme, protože když si projdu nájmy v okolních 

tělocvična malá tělocvična v Městě Albrechticích 150 Kč, velká tělocvična 280 Kč, což je čtyřikrát málem větší 

tělocvična, než je naše, kde ty náklady potom jsou, ale tím to taky ze svojí strany uzavírám. 

Šperl – opět je to ale na jednání s panem ředitelem.  

Kocián – je to jenom aby on, vyšel vstříc, jak říkám, z naší strany jsme schopni zvednout tu částku. Je nesmysl, 

že by tam chodili zadarmo je nesmysl určité věci, když budeme, dostaneme se na 45.000 Kč za rok je to v pořádku. 
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Je to adekvátní, co jsme schopni dát, ale částka, která byla uvedena v žádosti, souvisí s náklady, které byly 

předloženy v rámci nájemní smlouvy. Takže proto to bylo dáno tímto, no tak těž končím. 

starosta – dobře uzavíráme debatu, je to na vašem jednání, ale je potřeba se co nejrychleji domluvit se školou 

a uzavřít smlouvu. 

 

starosta – buňku na hřišti odnesl silný vítr. Moc poškozená není, ale budeme to řešit s pojišťovnou. Buňka už stojí 

zpět. Uletěla krytina na přístřešku do infocentra. Potom na garáži u obce. 

 

starosta – ve škole nastal problém s vykazováním programu „Šablony III.“. Celkem se měla čerpat v roce 2021 

a 2022 částka 578.000 Kč. Dle vyjádření ředitele daného období byla vyčerpána. V účetních dokladech je víc, 

jak 152.000 Kč, které nejsou podloženy. Současné vedení školy ani současná účetní s tím nemá nic společného. 

Opět se to posílá na kriminální policii. Jde to z podnětu ministerstva školství. 

  

starosta – v rámci projektu: Separace a předcházení vzniku komunálního odpadu v obcích Mikroregionu 

Krnovsko nám přivezlo PPL 10 ks servírovacích podtáců a 10 ks polévkových mís. Celková hodnota projektu 

měla být dotace 32 912 Kč + náš podíl 5.808 Kč, celkem 38.720 Kč. Podle výrobních štítků jsem na internetu 

vyhledal ceny: Mísa LUNA 679 Kč x 10 ks = 6.790 Kč. Tác oválný nerezový 35 x 22 cm 283 Kč x 10 ks 2.830 

Kč. Celková cena majetku je za 9.620 Kč. Nikde nejsou žádné požadavky tady na ty mísy, jaké měly být, nebo 

neměly být. Bohužel už je máme. 

Kocián – jedná se s předsedou mikroregionu? Ve věci nápravy, jakou máme odjezd z té strany?  

starosta – jediné, co mi bylo řečeno, že je to teda projekt předcházení toho komunálního odpadu. Je tam zahrnuto 

více vesnic. Některé vesnice mají kompostéry, některé vesnice mají mísy, takže ten ta firma nebo společnost, co 

vyhrála tady tuto zakázku si mohla nějak tak různě rozdělovat. Na regionu požadavky na mísy nemají. 

Kocián – tady nejde o to, že to jsou naše peníze, tady se jedná o to, že jsme neobdrželi, co bylo plánováno.  

 

starosta – územní plán – změna č. 2, je vyvěšeno na úřední desce. Veřejné projednání bude na obecním úřadě 

21. 02.2024 od 15 hodin. 

 

 

9. Diskuse 

Kocián – mám námitku. Dneska se přijalo kontroverzní usnesení ve věci továrny s tím, že chcete žádat 

o prodloužení termínu realizace. Nesouhlasím s prodloužením termínu teď, postačí za měsíc či dva. Pokud byste 

počkali měsíc, dva měsíce k tomu oprávněný, ale vy v jeden den schvalujete smlouvu se zhotovitelem a současně 

s tím dáváte ještě najevo, že schvalujete žádost o prodloužení termínu realizace u poskytovatele dotace? Myslím 

si, že to je kontra. 

starosta – jak jsem říkal, my máme termín do 17. 06. 2024, aby nám to firma dodala. Stavební práce je tam 

poměrně dost. Nevíme, co se může nastat nebo co může být. 

Pašas – já si myslím, že to není nic proti ničemu. 

starosta – žádat o to nemusíme, ale máme na to usnesení a nemusí se v případě nouze čekat na zasedání 

zastupitelstva. 

starosta – ještě k pingpongářům. Je jedna možnost v případě, že se nedomluvíte se školou, jediný volný prostor, 

který tu je, je stará školka. 

Šperl – pokud nebudou mít zájem, tak historický spolek má zájem o spodní patro bývalé MŠ. 

 

 

10. Závěr 

starosta – děkuji 
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Zbyšek Pecháček         Filip Pašas 

starosta obce          místostarosta obce 
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